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Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 .- cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy ű lésről szóló 2012 .

évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok

intézni a külgazdasági ,és külügyminiszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium

irányítójához

„Milyen konkrét lépéseket tett a Kormány annak érdekében, hogy ne nevezzék át a kassa i

Márai Sándor Gimnázium és Alapiskolát? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

November közepén robbant a hír, hogy a szlovák oktatási tárca újra át akarja nevezn i

a patinás kassai Márai Sándor Gimnázium és Alapiskolát, szám űzve abból Márai nevét és

Egyesített Iskolára változtatva a nagy múltú felvidéki magyar oktatási intézmény nevét . A

Kormány ezzel kapcsolatos konkrét lépéseivel a Nemzeti Összetartozás Bizottságána k

november 15-i ülésén, miniszteri meghallgatása során érdekl ődtem. Kérdésemre Miniszter , úr

elmondta, hogy még nem értesült err ől a problémáról, de köszöni a felvetést, majd a

következőkkel fejezte be : „a Márai Sándor Gimnázium átnevezése egy olyan kérdés, amely a

következő magyar-szlovák külügyminiszteri érintkezés, vagy valamelyik multilateráli s

esemény margóján lesz, ezt fel fogom vetni . Utána fogok nézni addig és próbálunk ebben az

ügyben szintén előrehaladást elérni.”



A fentiek alapján kérdezem tehát Miniszter Urat :

Milyen konkrét lépéseket tett a Kormány annak érdekében, hogy ne' nevezzék át a

kassai Márai Sándor Gimnázium és Alapiskolát?

Budapest, 2016. december 7 .
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